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PROTOKÓŁ NR XXIX/2020 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 

z dnia 18 grudnia 2020 r. 
 
 
Sesja trwała od godz. 13.15 do godz. 14:30. 
 
Na sali obecnych było 7 radnych (Michał Kowalik, Janusz Kowalski, Agnieszka Sidwa, 
Elżbieta Sikora, Ewa Stańczak, Stanisław Szymański, Ewa Wypych) , zaś udział w formie 
zdalnej potwierdziło 3 radnych -  (Rafał Klimczak, Justyna Rapsiewicz, Sylwia Sobierańska).  
Łącznie w Sesji udział brało 10 radnych. 
Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 10, zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do niniejszego protokołu. Nieobecni radni: Leszek Kwiatkowski, Krzysztof 
Wojtalewicz, Zbigniew Wypych, Rafał Zajączkowski, Paulina Żurawik. 
 
Ponadto w Sesji udział wzięli: 
 
• Grzegorz Ambroziak                               - Burmistrz Gminy Żychlin, 
• Waldemar Bartochowski   - Sekretarz Gminy Żychlin, 
• Iwona Śmietanka                                    - Radca Prawny. 
 

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Wanda Sikora. 
 

Otwierając obrady powitała radnych, Burmistrza Gminy – Grzegorza Ambroziaka, 
Sekretarza, Radcę Prawnego oraz mieszkańców gminy Żychlin oglądających transmisję 
dzisiejszej Sesji Rady Miejskiej. 

Na wstępie poinformowała, że Sesja odbędzie się w sposób mieszany, tj. stacjonarny 
i zdalny, na sali jest obecnych 7 radnych, 3 radnych potwierdziło swój udział w Sesji  
w sposób zdalny. 

 
 
Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność do 
podejmowania uchwał. 
 
Przewodnicząca Rady zapytała czy są uwagi bądź  inne propozycje do porządku obrad. 
 
Do porządku obrad nie zgłoszono żadnych uwag ani innych propozycji. 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) o zmianie Uchwały Nr XVII/83/2020 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 stycznia 

2020r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej, 
b) zmiany budżetu gminy na 2020 rok, 
c) uchylenia uchwały Nr XVIII/89/2020 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 12 lutego 2020 

r. w sprawie rozwiązania „MIG-MA” spółki z ograniczoną odpowiedzialnością             
z siedzibą w Żychlinie, 

d) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości,  
e) o zmianie Uchwały Nr XLVI/256/14 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 31 marca 2014 

r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 
zasobu gminy Żychlin oraz podnajmowania lokali wynajmowanych przez Gminę 
Żychlin od innych właścicieli, 

f) przyjęcia raportu monitorującego proces rewitalizacji w Gminie Żychlin  
na podstawie przyjętych założeń zawartych w Lokalnym Programie Rewitalizacji dla 
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Gminy Żychlin na lata 2017-2023 przyjętego Uchwałą Nr XLII/235/18 Rady Miejskiej 
z dnia 5 marca 2018 r. 

g) zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Żychlin a Gminą Zduny 
dotyczącego wykonywania zadań z zakresu lokalnego transportu zbiorowego, 

h) zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Żychlin a Gminą Oporów 
dotyczącego wykonywania zadań z zakresu lokalnego transportu zbiorowego, 

i) o zmianie Uchwały Nr XXVI/143/2020 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 27 listopada 
2020 r. w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 
na rok 2021”. 

3. Sprawy różne. 
4. Przyjęcie Protokołu Nr XXVI/2020 z dnia 27 listopada 2020r. 
5. Zakończenie obrad. 

 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – poprosił o uczczenie chwilą ciszy 
zmarłego wieloletniego naczelnika  Straży Pożarnej. 
 
Do p-tu 2. Podjęcie uchwał w sprawach:  
 
 

a) o zmianie Uchwały Nr XVII/83/2020 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 stycznia 
2020r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

 
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA i stronie BIP. 
 

Wstępu do przedmiotowej uchwały dokonał Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy 
Żychlin – jest to standaryzowana procedura, która dotyczy wprowadzenia wszystkich 
elementów istotnych z punktu widzenia wskaźników na kolejne lata w przypadku zmiany 
budżetu. Poinformował, iż od momentu przygotowania projektu uchwały wpływały kolejne 
decyzje finansowe. Ostatecznie WPF będzie uwzględniał zmiany finansowe nadesłane przez 
Ministerstwo Finansów. 
 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały o zmianie Uchwały Nr 

XVII/83/2020 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 stycznia 2020r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

  

Za podjęciem uchwały o zmianie Uchwały Nr XVII/83/2020 Rady Miejskiej w Żychlinie z 

dnia 29 stycznia 2020r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

głosowało   - 10 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 

Kowalski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda Sikora; Sylwia 

Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Ewa, Barbara Wypych. 

„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.   

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę o zmianie Uchwały Nr 

XVII/83/2020 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 stycznia 2020r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
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Uchwała Nr XXIX/146/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

b) zmiany budżetu gminy na 2020 rok, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA i stronie BIP. 
 

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – jest to uchwała porządkująca. W 
związku z końcem roku nie wprowadzamy istotnych zmian inwestycyjnych tylko te, które są 
wymagane z uwagi na konieczność wykonania budżetu tj. rozliczenie transportu zbiorowego. 
Otrzymaliśmy zwiększenie subwencji oświatowej oraz subwencji z rezerwy ogólnej. 
Zmniejszamy plan deficytu budżetu gminy, musimy środki te zabezpieczyć na 
zagospodarowanie odpadami. Z uwagi na to, iż uległ zniszczeniu samochód w Zakładzie 
Gospodarki Mieszkaniowej zostały wygospodarowane środki na zakup samochodu 
dostawczego używanego. 
 
Stanisław Szymański – Radny Rady Miejskiej w Żychlinie – zapytał o kwestię związaną z 
zakupem samochodu do ZGM? 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – Zakład Gospodarki Mieszkaniowej jest 
od 1 października br. naszą jednostką budżetową w związku z czym w trakcie roku możemy 
uzupełniać tego typu środki w budżecie bez żadnego problemu. Jesteśmy na etapie 
dokonywania wyboru zakupu. Dodał, iż otrzymaliśmy dotację na transport na cały rok w 
kwocie 500.000 zł. 
 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy 

na 2020 rok.  

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2020 rok 

głosowało   - 10 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 

Kowalski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda Sikora; Sylwia 

Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Ewa, Barbara Wypych. 

„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.   

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2020 rok  

 

Uchwała Nr XXIX/147/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

c) uchylenia uchwały Nr XVIII/89/2020 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 12 lutego 

2020 r. w sprawie rozwiązania „MIG-MA” spółki z ograniczoną 

odpowiedzialnością z siedzibą w Żychlinie, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA i stronie BIP. 
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Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – mieliśmy możliwość rozmowy z firmą 
budowlaną, która poszukuje miejsca na swoją filię. Firma ta mogłaby kupić udziały w naszej 
spółce, która jest już zarejestrowana na terenie gminy Żychlin, co przekłada się również na 
kwestię związaną z opłacaniem podatków. Przyjęcie przedmiotowej uchwały pozwoli nam na 
dalsze procedowanie negocjacji z firmą. W związku z tym, iż działka znajdująca się w 
sąsiedztwie urzędu nie spełnia pewnych warunków bazowych dla tej firmy, musielibyśmy 
wziąć pod uwagę inny teren. 
 
Stanisław Szymański – Radny Rady Miejskiej w Żychlinie – zapytał o kwestię związaną  
z obiektem po spółce MIG-MA?  
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – plac w sąsiedztwie naszego urzędu 
jest za mały dla tej firmy, ponieważ nie spełnia on warunków istotnych z punktu widzenia 
rozwoju na tym terenie. Posiadamy większe działki do zaoferowania a działka obok urzędu 
będzie naszą własnością do wykorzystania w takim celu jak Rada zadecyduje. 
 
Ewa Wypych – Radna Radny Miejskiej w Żychlinie – zapytała czy można prosić o ścisłe 
informacje na temat tej firmy ? 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin –  firma na ten czas zastrzegła sobie 
anonimowość. Na tym etapie nie jest wiadome czy firma ta zostanie tą, która kupi udziały 
spółki. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie  uchylenia uchwały Nr 

XVIII/89/2020 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 12 lutego 2020 r. w sprawie rozwiązania 

„MIG-MA” spółki z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Żychlinie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie  uchylenia uchwały Nr XVIII/89/2020 Rady Miejskiej w 

Żychlinie z dnia 12 lutego 2020 r. w sprawie rozwiązania „MIG-MA” spółki z ograniczoną 

odpowiedzialnością z siedzibą w Żychlinie. 

głosowało   - 7 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 

Kowalski; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda Sikora; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański. 

„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   3 radnych - Justyna Rapsiewicz; Sylwia Sobierańska; Ewa, Barbara 

Wypych. 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie  uchylenia 

uchwały Nr XVIII/89/2020 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 12 lutego 2020 r. w sprawie 

rozwiązania „MIG-MA” spółki z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Żychlinie. 

 

Uchwała Nr XXIX/148/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

d) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA i stronie BIP. 
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Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – konsekwencja porządkowania 
wszystkich spraw gospodarczych i formalnych związanych z likwidacją spółki. Dochodzi 
teraz do sytuacji, że udziały spółki mogą zostać sprzedane dlatego też uchwała ta jest 
niezbędna do tego aby wyłączyć z tej procedury daną nieruchomość. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na 

zbycie nieruchomości. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

głosowało   - 8 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 

Kowalski; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda Sikora; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; 

Ewa, Barbara Wypych. 

„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   2 radnych - Justyna Rapsiewicz; Sylwia Sobierańska. 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie  wyrażenia zgody 

na zbycie nieruchomości. 

 

Uchwała Nr XXIX/149/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

e) o zmianie Uchwały Nr XLVI/256/14 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 31 marca 

2014 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu gminy Żychlin oraz podnajmowania lokali 

wynajmowanych przez Gminę Żychlin od innych właścicieli, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA i stronie BIP. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – jest to projekt uchwały porządkującej 
system związany z gospodarowaniem naszymi zasobami komunalnymi. Przy reorganizacji 
Samorządowego Zakładu Budżetowego i wyjęciu ze struktury SZB Zakładu Gospodarki 
Mieszkaniowej i stworzeniu z niego jednostki budżetowej istnieje uzasadnione działanie żeby 
w nadzorowanej bezpośrednio jednostce przez Burmistrza można było umieścić obsługę 
związaną z komisją mieszkaniową. Zgodnie z nowelizacją z 2019 roku były zmiany, które 
należy uwzględnić w tej uchwale, wprowadzić kilka korekt definicyjnych i jedną istotną z 
punktu widzenia mieszkańców. Nie ma progu minimalnego dochodu osoby ubiegającej się o 
przydział, ale jest próg maksymalny poziomu dochodowego. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały o zmianie Uchwały Nr XLVI/256/14 

Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 31 marca 2014 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy Żychlin oraz podnajmowania lokali 

wynajmowanych przez Gminę Żychlin od innych właścicieli. 
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Za podjęciem uchwały o zmianie Uchwały Nr XLVI/256/14 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 

31 marca 2014 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu gminy Żychlin oraz podnajmowania lokali wynajmowanych przez 

Gminę Żychlin od innych właścicieli 

głosowało   - 9 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 

Kowalski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda Sikora; Sylwia 

Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański. 

„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   1 radna - Ewa, Barbara Wypych. 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę o zmianie Uchwały Nr 

XLVI/256/14 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 31 marca 2014 r. w sprawie zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy Żychlin oraz 

podnajmowania lokali wynajmowanych przez Gminę Żychlin od innych właścicieli. 

 

Uchwała Nr XXIX/150/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

f) przyjęcia raportu monitorującego proces rewitalizacji w Gminie Żychlin  

na podstawie przyjętych założeń zawartych w Lokalnym Programie 

Rewitalizacji dla Gminy Żychlin na lata 2017-2023 przyjętego Uchwałą Nr 

XLII/235/18 Rady Miejskiej z dnia 5 marca 2018r., 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA i stronie BIP. 
 
Edyta Ledzion – Kierownik Referatu GCPI – dokonała wprowadzenia oraz szczegółowych 
objaśnień do przedmiotowej uchwały. Poinformowała, iż nasz program rewitalizacji jest 
wpisany pozytywnie na listę programów przez Urząd Marszałkowski oraz czekamy za 
wydaniem opinii, gdyż uprawni nas ona do starania się o środki. 
 
Ewa Wypych – Radna Radny Miejskiej w Żychlinie – zapytała na jakim etapie są kwestie 
związane z dworkiem w Dobrzelinie? 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – poprosiłem pana z fundacji o złożenie 
oficjalnego pisma z planowanymi założeniami ze swojej strony do rewitalizacji. Aby gmina 
mogła podejść w konkretny sposób do tego tematu szukaliśmy dobrej oferty mieszkaniowej, 
ponieważ przy dworku znajduje się budynek mieszkalny. Dopóki nie znajdziemy dobrego 
rozwiązania, żeby zaoferować alternatywę dla rodzin zamieszkujących budynek nie możemy 
rozpocząć pewnych procesów. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie  przyjęcia raportu 

monitorującego proces rewitalizacji w Gminie Żychlin na podstawie przyjętych założeń 

zawartych w Lokalnym Programie Rewitalizacji dla Gminy Żychlin na lata 2017-2023 

przyjętego Uchwałą Nr XLII/235/18 Rady Miejskiej z dnia 5 marca 2018r. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie  przyjęcia raportu monitorującego proces rewitalizacji  

w Gminie Żychlin na podstawie przyjętych założeń zawartych w Lokalnym Programie 

Rewitalizacji dla Gminy Żychlin na lata 2017-2023 przyjętego Uchwałą Nr XLII/235/18 Rady 

Miejskiej z dnia 5 marca 2018r. 
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głosowało   - 10 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 

Kowalski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda Sikora; Sylwia 

Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Ewa, Barbara Wypych. 

„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.   

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie  przyjęcia raportu 

monitorującego proces rewitalizacji w Gminie Żychlin na podstawie przyjętych założeń 

zawartych w Lokalnym Programie Rewitalizacji dla Gminy Żychlin na lata 2017-2023 

przyjętego Uchwałą Nr XLII/235/18 Rady Miejskiej z dnia 5 marca 2018r. 

 

Uchwała Nr XXIX/151/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

g) zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Żychlin a Gminą 

Zduny dotyczącego wykonywania zadań z zakresu lokalnego transportu 

zbiorowego,  

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA i stronie BIP. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – z uwagi na to, że tematyka 
podpunktów g) i h) jest tożsama omówię je jednocześnie. Z racji tego, iż dostaliśmy 
dofinansowanie na transport zbiorowy na 2021 rok a fragmentem przejeżdżamy przez gminę 
Oporów i Zduny musimy uzupełnić porozumienia z przedstawionymi gminami. Są to 
porozumienia formalizujące fakt przejazdu przez teren sąsiedniej gminy. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie  zawarcia porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Gminą Żychlin a Gminą Zduny dotyczącego wykonywania 

zadań z zakresu lokalnego transportu zbiorowego. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie  zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy 

Gminą Żychlin a Gminą Zduny dotyczącego wykonywania zadań z zakresu lokalnego 

transportu zbiorowego 

głosowało   - 10 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 

Kowalski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda Sikora; Sylwia 

Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Ewa, Barbara Wypych. 

„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.   

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie  zawarcia 

porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Żychlin a Gminą Zduny dotyczącego 

wykonywania zadań z zakresu lokalnego transportu zbiorowego. 

 

Uchwała Nr XXIX/152/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

h) zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Żychlin a Gminą 

Oporów dotyczącego wykonywania zadań z zakresu lokalnego transportu 

zbiorowego, 
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Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA i stronie BIP. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin –  tożsama sytuacja jak z poprzednim 
punktem, w tym przypadku z gminą Oporów. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie  zawarcia porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Gminą Żychlin a Gminą Oporów dotyczącego wykonywania 

zadań z zakresu lokalnego transportu zbiorowego. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie  zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy 

Gminą Żychlin a Gminą Oporów dotyczącego wykonywania zadań z zakresu lokalnego 

transportu zbiorowego 

głosowało   - 10 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 

Kowalski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda Sikora; Sylwia 

Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Ewa, Barbara Wypych. 

„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.   

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie  zawarcia 

porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Żychlin a Gminą Oporów dotyczącego 

wykonywania zadań z zakresu lokalnego transportu zbiorowego. 

 

Uchwała Nr XXIX/153/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

i) o zmianie Uchwały Nr XXVI/143/2020 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 27 

listopada 2020 r. w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy Gminy Żychlin 

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2021”, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA i stronie BIP. 
 
Edyta Ledzion – Kierownik Referatu GCPI –  poinformowała o dokonanych zmianach  
w rozdziale 4, 5, 12. przedmiotowej uchwały w związku z zastrzeżeniami organu nadzoru 
dotyczącymi postanowień załącznika. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały o zmianie Uchwały Nr 

XXVI/143/2020 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 27 listopada 2020 r. w sprawie uchwalenia 

„Programu Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021”. 

 

Za podjęciem uchwały o zmianie Uchwały Nr XXVI/143/2020 Rady Miejskiej w Żychlinie  

z dnia 27 listopada 2020 r. w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy Gminy Żychlin  

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2021” 
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głosowało   - 10 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 

Kowalski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda Sikora; Sylwia 

Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Ewa, Barbara Wypych. 

„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.   

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę o zmianie Uchwały Nr 

XXVI/143/2020 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 27 listopada 2020 r. w sprawie uchwalenia 

„Programu Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021” 

 

Uchwała Nr XXIX/154/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Do p-tu 3. Sprawy różne. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o zabieranie głosu w sprawach różnych. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – Szanowni Państwo, faktycznie dwór w 
Dobrzelinie przez wiele lat pozostawał w opłakanym stanie. Nowi właściciele w formie 
fundacji starają się wypracować jak najlepszą metodę, żeby przywrócić go do świetlności. 
Aby mówić o inwestycji niosącej ze sobą poważne koszty musimy uporządkować kwestie 
własnościowe oraz należy zabezpieczyć rodziny mieszkające obok. Nie widzieliśmy do tej 
pory żadnego zamiennego miejsca do zaproponowania. Pozostaje nam jedynie w zakresie 
wydatkowania środków własnych budynek po dawnej Szkole Podstawowej Nr 1, które 
umożliwia nam wygospodarowanie mieszkań. Jest to obiekt termo-modernizowany 
posiadający sieć ciepłowniczą. 
 
Ewa Wypych – Radna Radny Miejskiej w Żychlinie – w imieniu pani prezes Towarzystwa 
Miłośników Historii Żychlina - Anny Wrzesińskiej  poprosiła o zwrócenie uwagi na wystawę 
znajdującej się na końcu sali. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin –  poinformował o podpisaniu aktu 
notarialnego zgodnie z wolą Rady, dotyczącego sprzedania nieruchomości dla firmy 
FOLMAX oraz podpisany jest wstępny akt z firmą JUST CAR, która będzie inwestować  
w Dobrzelinie. Ponadto zakończyliśmy negocjacje z zakładem energetycznym. Firma 
ENERGA może wykonać pewne inwestycje otwierając nam możliwości gospodarowania 
przestrzeniami, które do tej pory były blokowane przez np. linie średniego napięcia. Dodał, iż 
parę tygodni temu w ramach programu „Czyste Powietrze”  podpisał umowę, która 
monitoruje jakość powietrza oraz zainstalowano trzy czujniki w trzech najbardziej 
zagęszczonych obszarach (sąsiedztwo Starówki, ulica Żeromskiego i Grabów). Od około 14 
listopada wykonywane są pomiary czystości powietrza. Poinformował, iż sieć gazowa 
powinna przyczynić się do likwidacji miejsc emisji zanieczyszczeń oraz o zabezpieczeniu 
środków w projekcie budżetu na sieci ciepłownicze głównie na Starówce, ponieważ jest tam 
spora emisja pyłów. Przybliżył temat uruchomienia strony, na której będzie można zobaczyć 
wyniki pomiaru jakości powietrza. 
 
 
Stanisław Szymański – Radny Rady Miejskiej w Żychlinie – zapytał na jakim etapie jest 
budowa sieci gazowej, gdyż jest duże zainteresowanie wśród mieszkańców ulicy 1 Maja oraz 
Pasieki ? 
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Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin –  mamy wybudowane wszystkie sieci, 
jak tylko powstaną zbiorniki i stacja regazyfikacji, będziemy zbierać wnioski od mieszkańców. 
 
Stanisław Szymański – Radny Rady Miejskiej w Żychlinie – zapytał czy będzie kolejny 
nabór w kwestii instalacji fotowoltaiki ? 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – czekamy kiedy Urząd Marszałkowski 
rozpocznie nabór na konkurs o przyznanie środków unijnych. 
 
 
Do p-tu 4. Przyjęcie Protokołu Nr XXVI/2020 z dnia 27 listopada 2020r. 
 
Do przedłożonego protokołu nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 
 
Do p-tu 5. Zakończenie obrad XXIX Sesji Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
Przewodnicząca Rady złożyła wszystkim mieszkańcom oraz obecnym na sali zdrowych, 
szczęśliwych i wesołych świąt oraz podziękowała radnym i wszystkim przybyłym za udział  
w Sesji Rady.  
 
Zamknęła XXIX Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
 
Protokolant:                                                                           Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
A.Garstka 
                                                                                                      Elżbieta Wanda Sikora 
 


